

Arterra Wines Canada + Wine Rack Stores Raise \$100K for ReconciliACTION for The Gord Downie & Chanie Wenjack Fund

For the second year in a row, Wine Rack stores across Ontario raised funds and awareness in support of the Gord Downie & Chanie Wenjack Fund (DWF). The donation campaign began on September 30, on National Day for Truth and Reconciliation, and continued into October. This year, the Wine Rack Stores surpassed its goal of \$80,000 and raised a total of \$100,000 in support of the organization.

This year, Wine Rack and DWF broadened their relationship by inviting all employees to participate in Walk for Wenjack in October during Secret Path Week (Oct. 17-22, 2022). Employees from across the country walked to raise awareness of the true history of residential schools and to help ensure Chanie's legacy lives on.

Wine Rack and Arterra are committed to providing employees with learning opportunities and activities throughout the year to further educate and support their journey towards reconciliation.

About the Gord Downie & Chanie Wenjack Fund

Inspired by Chanie's story and Gord's call to build a better Canada, the Gord Downie & Chanie Wenjack Fund aims to build cultural understanding and create a path toward reconciliation between Indigenous and non-Indigenous peoples. Our goal is to improve the lives of Indigenous people by building awareness, education, and connections between all peoples in Canada. Learn more at downiewenjack.ca.

About Wine Rack

With more than 164 wine boutiques conveniently located throughout Ontario, Wine Rack provides a breadth of quality Ontario and International Canadian Blended wines for any occasion. It carries over 150 products from well-known brands such as Jackson-Triggs, Inniskillin, Saintly, Bask, OPEN, Bodacious, Naked Grape, Growers Cider, Cartier Irish Cream and many more. Wine Rack employs approximately 1,000 staff across Ontario and is the retail division of Arterra Wines Canada, Inc. For more information about Wine Rack, visit Winerack.com

About Arterra

Arterra Wines Canada, Inc. is the country's leading producer and marketer of award-winning, globally recognized Canadian and imported wines. Arterra is headquartered in Mississauga, ON, and operates eight wineries across the country, with over 1,700 acres of premium vineyards in Canada's wine regions. For more information about Arterra Wines Canada, Inc., visit www.arterracanada.com.

Vins Arterra Canada et les magasins Wine Rack participent aux réconciliACTIONs et amassent 100 000 \$ au profit du Fonds Gord Downie et Chanie Wenjack

Pour la deuxième année consécutive, les magasins Wine Rack de l'Ontario ont sensibilisé le public et amassé de l'argent pour le Fonds Downie-Wenjack. La campagne de dons a débuté le 30 septembre, lors de la Journée nationale de la vérité et de la réconciliation, et s'est poursuivie en octobre. Cette année, Wine Rack a dépassé son objectif de 80 000 \$ et a récolté un total de 100 000 \$ pour soutenir le Fonds.

Wine Rack et le Fonds Downie-Wenjack ont aussi approfondi leur relation en invitant tous les employés à participer à la Marche pour Wenjack en octobre, pendant la Semaine du chemin secret du 17 au 22 octobre 2022. Des employés de tout le pays ont participé à la marche pour sensibiliser les gens à la véritable histoire des pensionnats et pour s'assurer que l'héritage de Chanie se perpétue.

Wine Rack et Arterra s'engagent à offrir aux employés des possibilités d'apprentissage et des activités tout au long de l'année afin de les éduquer davantage et de les soutenir dans leur démarche vers la réconciliation.

À propos du Fonds Downie-Wenjack

Inspiré de l'histoire de Chanie Wenjack et de l'appel à l'action de Gord Downie pour bâtir un meilleur Canada, le Fonds Downie-Wenjack vise à favoriser la compréhension culturelle et à ouvrir la voie à la réconciliation entre les peuples autochtones et non autochtones. Son objectif est d'améliorer la vie des populations autochtones en renforçant la sensibilisation, l'éducation et la création de liens entre tous les peuples du Canada. Pour en savoir plus, visitez le site downiewenjack.ca/fr/.

À propos de Wine Rack

Avec plus de 164 boutiques de vin stratégiquement situées partout en Ontario, Wine Rack offre un vaste éventail de vins ontariens et de vins composés de vins importés et canadiens qui se prêtent à n'importe quelle occasion. L'entreprise propose plus de 150 vins de marques connues telles que Jackson-Triggs, Inniskillin, Saintly, BASK, Open, Bodacious, Naked Grape, Growers Cider, Cartier (boisson au vin à la crème à saveur de crème irlandaise) et bien d'autres encore! Wine Rack fait appel à environ 1000 employés en Ontario et constitue la division de vente au détail de Vins Arterra Canada, Inc. Pour obtenir de plus amples renseignements au sujet de Wine Rack, visitez le site winerack.com.

À propos d'Arterra

Vins Arterra Canada, Inc. est la plus importante entreprise de production et de commercialisation de vins canadiens et importés, primés et reconnus à l'échelle internationale au Canada. Basée à Mississauga, en Ontario, Arterra exploite huit domaines viticoles partout au pays et plus de 690 hectares de vignobles de prestige dans les régions viticoles du Canada. Pour de plus amples renseignements concernant Vins Arterra Canada, Inc., consultez le site Web à l'adresse www.arterracanada.com.